

October  
22-23-24  
Octobre

# VOTEZ / VOTE

# SHIAMAN DIAWARA

## PRESIDENT

# SECUSM-MUHCEU CSN



### Continuité-Continuity

Un syndicat pour les membres et non pour des raisons personnelles!

A union for members, not for personal reason or agenda

### DÉFIS

- Être prêt face aux défis imposés de la Reforme Dubé : privatisation, compressions et réorganisation forcée des syndicats.
- Vous représentez partout sur le plan provincial.

Que vous soyez toujours bien informés des décisions de la CSN, de la FSSS et du SECUSM ainsi que de VOS DROITS!

### CHALLENGES

- Be ready for the challenges imposed by the Dubé Reform: privatization, budget cuts and forced union reorganization
- To represent you throughout the province
  - Keep you well-informed about CSN, FSSS and SECUSM decisions and YOUR RIGHTS!

### POUR VOUS

- Maintenir un syndicat bien organisé et efficace
- Être capable d'identifier et d'exprimer nos droits face à la direction et de négocier pour obtenir la meilleure solution
- Transparence: partout, toujours, sans condition
- Faire valoir vos droits, lutter contre toutes les formes de discrimination, d'injustice, pour que vous soyez entendus

### FOR YOU

- Maintain a well-organized and efficient union
- Able to identify and express our rights to management, and able to negotiate for the best solution.
- Transparency: everywhere, always, unconditionally
  - Asserting your rights, fighting against all forms of discrimination and injustice, so that your voice is heard.

UNIFIER LES MEMBRES - AMÉLIORER LE TRAVAIL DU SYNDICAT

UNITE THE MEMBERSHIP - IMPROVE UNION WORK